Janlei万磊

FIRE PROTECTION 无胶技术 防火更安心

0% 紫外线和颜色稳定 - 不褪色

《抗菌 - 不含任何杀菌剂或防腐剂



THE REPORT OF A DESCRIPTION OF A DESCRIP

在潮湿的表面上进行涂漆,无需担心起泡或剥落 Paint on wet surfaces without worrying about blistering or flaking

CN

万磊无机涂料

万磊无机涂料系列,拥有4个标准的配方性能,不同的体系所代表的产品性能有着 不一样的表现,但同样的是,它们均取材于天然,以矿物材料取代传统石油化工 原料,极大的提升了涂料的品质,它的涂层为双向透气结构,在吸水与透气方面保 持了完美的平衡性。

更重要的是,能够完美的表现出颜色的温润效果,颜色饱满柔和,色泽纯正,能 最大程度的兼容冷暖色系、并100%的还原色彩的表现力。

产品特点

- () 硅酸盐结构,耐候性强
- 💿) 无毒无味,超强的防霉抑菌功能
- (④) 防火性能:无机涂料具有无机物之特性,其抗温阻燃性能较好
- ♀ 不含VOC等有害物质

技术参数

- 容器中状态:打开包装容器,无明显分水份分层,用搅棒搅拌时无硬块,易于混 合均为,则视为合格。
- 干燥时间(表干): ≤2h
- 涂膜外观:常温涂末结后的试板放置24h。目视观察涂膜,若无针孔和流挂,涂膜 均匀,的即评定正常,基底防水(不吸水)板材上试验为准。
- ・ 遮盖力:用涂膜器刮板在黑白试卡上,干后与标准留样品对比遮盖力、透色率ー 至即评定为合格。
- ・ PH值: 10 –12
- 储存稳定性:只适合常温常压下保存。
- 防火性能由检验报告中国家规定的相关执行标准而定。

基面要求

- 砂浆基底达到一定平整度后,底层不需要施工腻子粉找平
- 水泥砂浆基面需要保养6天以上,PH小于11度
- 旧墙翻新时,需要基面平整无裂纹,无脱落,无起鼓,无灰尘,无油渍污垢
- 兼容基材的类型: 适用基材:水泥面,水泥基面,完整涂抹腻子粉的基层,钢筋混凝土面,红砖面。 不可用于:墙体老旧,脱落,起鼓的基面。壁癌面/墙体剥离面也应予以避免。

参考用量

6-8 m²/kg(预计用量,具体以参考合格证为准)

万磊建筑涂料有限公司

Foshan City Nanhai Wanlei Building Paint CO., LTD



东省佛山市南海区松岗万石工业区 广西壮族自治区贵港市覃塘区产业园甘化园区 公司根据产品技术和发展需要,有权对产品配方进行更新升级,而不

南宁分公司

广州分公司

Vanlei Inorganic Coating

Vanlei inorganic coating series, has 4 standard formulations performance, different systems represented by the performance of the product has a different performance, but the same is that they are taken from natural materials, mineral materials to replace the traditional petrochemical raw materials, greatly enhancing the quality of the coating, its coating for the bi-directional breathable structure, in the water absorption and air permeability to maintain a perfect balance.

What's more, it can perfectly show the warm effect of color, full and soft color, pure color, can maximize the compatibility of warm and cold color system, and 100% restore the expression of

Product Features

- (G) Silicate structure, weather resistant
- Non-toxic and odorless, super anti-mold and anti-bacterial function
- Fire performance: Inorganic coatings have the characteristics of inorganic materials, and their temperature resistance and flame retardant properties are better.
- (\mathfrak{P}) No VOC and other harmful substances

Technical Parameters

- Container state: open the container, no obvious water layering, no hard lumps when stirring with a stirring rod, easy to mix are, is considered to be qualified.
- Drying time (surface drying): ≤2h
- Film appearance: room temperature coating after the end of the end of the test place placed 24h, visual observation of the coating film, if no pinholes and hangings, coating film uniformity, that is assessed as normal, the substrate waterproof (non-absorbent) on the board test shall prevail.
- Covering power: with the film applicator scraper in black and white test card, after drying with the standard stay sample comparison of covering power, color transmission rate of one to that is assessed as qualified.
- PH value: 10 12
- Storage stability: only suitable for normal temperature and pressure. Fire performance is determined by the relevant national implementation standards in the

Substrate requirements

- After the mortar base reaches a certain flatness, the bottom layer does not need to be leveled with putty powder.
- Cement mortar base needs to be maintained for more than 6 days, PH less than 11 degree When renovating the old wall, the substrate needs to be flat and free of cracks, peeling, bulging, dust and oil stains.
- Compatible substrate type:

Applicable substrates: cement surface, cementitious surface, complete application of putty Applicable substrates, cement sunate, cementations sunate, complete application of putty powder base, reinforced concrete surface, red brick surface. Not for use on: old, peeling walls, bulging substrates. Wall cancer surfaces/wall peeling surfaces should also be avoided.

Reference Dosage

6 - 8 m²/kg (Projected usage, based on reference to certificate of compliance)

Vanlei万磊



广东生产基地(代码FS) 广西生产基地(代码QT)

⚠ 注意

N市荔湾区羊城装饰材料市场172号 广西壮族自治区南宁市兴宁区快环建材市场

4000-147-187 www.fswanlei.com

对外另行公布,请以最新样板册颜色为准,不便之处,敬请原谅!

PRODUCT





Inorganic Coatings **Product Characteristics**

无机涂料 产品特性



国标A级防火 National Standard Class A Fireproof





耐水 Waterproof



寿命长 Long life



Resistant to strong acids and alkalis

强度高 High strength



无毒环保 Non-toxic and environmentally friendly

Vanlei万磊

纯极·无机涂料

最高技术核心材料,拥有万磊30年防火核心技术。 纯极无机涂料,是目前万磊拥有的业内顶级无机涂料,虽然调色色域受限,但拥有着业内最高等级 A1级的防火标准,防火不燃无黑烟,透气防水,内部不滋生霉菌,时间越长拥有越高的硬度,样板 可以全泡水,可以直接在水泥砂浆墙面上施工,无须底漆,但不可在光滑非吸收性基面施工。



无机涂料 / Inorganic coating



WJA – M57 (100g)

A级高标·无机涂料

• 100% 紫外线和颜色稳定 - 不褪色
• 在潮湿的表面上进行涂漆,无需担心
•无公害材料 - 不含溶剂且挥发性有机化合物为零
•完全渗透/透气 - 所有砖石结构的湿度调节
• 天然抗菌 - 不含任何杀菌剂或防腐剂





WJB – M57(100g)

Note: The color card color and the actual material color has a little difference is normal, please understand.



Vanlei万磊

Fanxiang

无机涂料

不挑基底

万物均可施工

Without picking the base, every-thing can be constructed

Inorganic coating

Vanlei万磊®

无机涂料 / Inorganic coating

玛莫经典・无机涂料

经典碳酸钙玛莫无机涂料,拥有不同于传统无机涂料的施工方式,它施工纹理多样,防火阻燃, 硬度随时间而增长。无胶技术核心配方,0醛体系。





WJC - M57 (100g)

梵响无机涂料

天然梵响无机涂料的产品有着雾面的质感,带有阴影效果的纹理。随机细微的块面高低 差造成不规则的深浅变化,常常给人一种不完美、手作感强烈的侘寂风格。





WJD – M57(100g)

注意: 色卡颜色与实际材料颜色有少许差异纯属正常,请谅解。







WJB – 0101(100g)



WJB – E3014 (100g)



WJB – M55(100g)



WJB – M27(100g)



WJB – 0145(500g)



WJB – M58(100g)



WJB – E3011(100g*2)



WJB – 0906(100g)



WJB – 1263(100g*2)